
Årsberetning 2025. 

Friluftsraadet Sydfyn. 

En af de store hurdles i 2024, har været at implementere Friluftsraadet nye it-system. Ikke kun for 

os på Sydfyn, andre har også haft problemer. Men langt om længe er det lykkedes med hjælp fra” 

headquarter ”. Derudover har vi indgivet høringssvar til vindmøller i Lillebælt. Billedmaterialet var 

meget småt i det tilsendte materiale. Senest har vi afholdt årsmøde d.3/3 på Øhavsskolen Svanen i 

Faaborg, med deltagelse af både Assens borgmester Søren Steen Andersen og Faaborg -Midtfyns 

borgmester Hans Stavnsager. Søren orienterede om det kommende lystfiskercenter, som kommer 

til at ligge på Assens Havn. Hans fortalte om tilblivelsen af ”Geopark Det sydfynske Øhav ” 


